

# UNITED NATIONS

# NATIONS UNIES

Official Records  
of the  
second special session  
of the General Assembly

Documents officiels  
de la  
deuxième session extraordinaire  
de l'Assemblée générale

## Volume II: MAIN COMMITTEES

## Volume II: GRANDES COMMISSIONS

### CORRIGENDUM . 1

The following passages should be inserted before Mr. Austin's remarks on page 4 immediately after the title "3. Further consideration of the question of the future government of Palestine: opening of the general debate":

"The CHAIRMAN suggested that the representatives of the Arab Higher Committee, the Jewish Agency for Palestine and the Chairman of the United Nations Palestine Commission be invited to participate in the Committee's discussions without vote.

*"It was so agreed.*

*"At the invitation of the Chairman, the representatives of the Arab Higher Committee, the Jewish Agency for Palestine and the Chairman of the United Nations Palestine Commission took seats at the Committee table."*

Insérer le texte suivant à la page 4, avant l'intervention de M. Austin et après le titre : "3. Poursuite de l'examen de la question du gouvernement futur de la Palestine: ouverture de la discussion générale":

"Le PRÉSIDENT propose que les représentants du Haut Comité arabe et de l'Agence juive pour la Palestine, ainsi que le Président de la Commission des Nations Unies pour la Palestine, soient invités à participer sans droit de vote aux débats de la Commission.

*"Il en est ainsi décidé.*

*"Sur l'invitation du Président, les représentants du Haut Comité arabe et de l'Agence juive pour la Palestine et le Président de la Commission des Nations Unies pour la Palestine prennent place à la table de la Commission".*

